
Jaarverslag FC Winterswijk seizoen 2020-2021 

Het jaarverslag van FC Winterswijk is samengesteld aan de hand van de huidige 

organisatiestructuur en de daarin genoemde verantwoordelijkheden. 

Samenstelling bestuur: 

Gerrit te Kolste - voorzitter 

Pieter Tomesen -  algemene zaken  

Henk Jan Veltkamp - penningmeester 

Yvonne Weegerink        -      secretaris 

Vanaf de ALV van 9-11-2020 zijn Ruut Beijers en Martin Stemerdink als algemeen 

bestuursleden toegevoegd aan het bestuur. 

 

Managers: 

Bert Grevers - manager verenigingszaken 

Hans Kranen - manager senioren 

Gé Boeyink                                       -      manager jeugd 

Henk Graaskamp - manager accommodatie 

 

Verantwoording bestuur: 

Overlegstructuren bestuur 

a. Bestuur 
Het bestuur van FC Winterswijk kwam nagenoeg wekelijks bij elkaar. 

In de Corona periode hebben we ook nagenoeg wekelijks vergaderd via Teams. 

 

b. Overleg met managers 
Met iedere manager is 2x per jaar een voortgangsgesprek gepland. Daarnaast hadden de 

managers de gelegenheid ’s-maandags bij het bestuur overleg via Teams mee te vergaderen. 

 

c. Jaarvergaderingen 
De halfjaarlijkse ledenvergaderingen werd gehouden op 9-11-2020(via livestream verbinding, 

mogelijk gemaakt door Sound Solution) en op 28-06-2020, welke weer kon plaatsvinden 

volgens de toen gangbare corona regels in ons clubgebouw. 

 

 

 

Vanwege de Coronacrisis is competitie al eind september 2019 stilgelegd. 

De kantine, kleedkamers en andere vertrekken moesten worden gesloten. 

Onder zeer beperkende omstandigheden kon er nog wel worden getraind, maar ouders en 

toeschouwers waren niet welkom. 

Uiteindelijk resulteerde al deze maatregelen erin dat de hele amateurcompetitie werd afgelast. 

Géén kampioenen en géén degradanten. 

Nagenoeg bijna alle evenementen gingen ook niet door, zoals hazenavond, 

nieuwjaarsreceptie, veiling op de club en de rommelmarkt. 

Nagenoeg alle overlegrondes met de gemeente, andere verenigingen gingen niet door.   



Enkele belangrijke punten uit de ledenvergadering van 9-11-2020: 

(Plaats van handeling, studio Sound Solution) 

- Zonnepanelen zijn inmiddels geplaatst en er wordt een financiële verantwoording 

gegeven 

- Twee nieuwe bestuursleden; Martin Stemerdink en Ruut Beijers 

- Voorzitter Gerrit te Kolste, was aftredend maar herkiesbaar mede door de onrustige 

periode vanwege Corona. Hij is herkozen, in principe voor 4 jaar (met de optie 

eventueel eerder af te treden) 

- Opdracht om het hele voetbaltechnische beleid onder de loep te nemen en te komen met 

een plan van aanpak/nieuw beleid; Voetbalvisie FC Winterswijk 2.0 

- Huldiging van de jubilarissen door geschoven naar nieuwjaarsreceptie (die helaas ook 

niet doorging) 

- Financiële verantwoording over het seizoen 2019-2020 

 

Enkele punten uit de ledenvergadering van 28-06-2021 

- De jubilarissen die gehuldigd zouden worden tijdens de nieuwjaarsreceptie, zijn 

persoonlijk door de secretaris en de voorzitter bezocht. Het speldje voor de 25-jarige 

en 40 -jarigen werd opgestuurd. 

- De heer Harrie Dietz werd benoemd tot lid van verdienste. 

- Ruut Beijers gaf een presentatie t.a.v. het nieuwe voetbalbeleid. Er ontstond enige 

discussie omtrent invulling trainers en coördinatoren 

- We spreken de hoop uit dat het aankomende seizoen weer een normaal verlopend 

seizoen zal zijn; volledige competities, kantine open en weer toeschouwers en dat we 

weer evenementen mogen gaan organiseren. 

- We bedanken alle vrijwilligers en trainers die het afgelopen seizoen, ondanks de 

beperkingen, toch inzet getoond hebben voor de vereniging. 

- We hopen dat leden en sponsoren de club trouw blijven aan het begin van het nieuwe 

seizoen  

 

 

 

Enige punten die we hadden willen vermelden of zaken die in die moeilijke periode 

alsnog zijn gerealiseerd: 

- De uitbreiding EHBO-ruimte is voorlopig uitgesteld. 

- Alle geplande veranderingen/verbouwingen worden even op hold gezet. 

- Aanschaf nieuw wedstrijdtenue is met een jaar uit gesteld. 

- We gaan wel verder met het ontwikkelen van plannen voor LED verlichting(velden) 

- De gemeente heeft definitief afgezien van de gemeentelijke heffing over 2020, dit als 

gevolg van de coronacrisis (als ondersteuning voor verenigingen). 

- Vanwege de Corona is de voetbalcompetitie in alle geledingen eind september stil 

gelegd. Géén kampioenen en géén degradanten in het amateurvoetbal. Ook geén 

activiteiten op de club. 

  



d. Commissie van beroep 
Er is een commissie van beroep ingesteld; de heren H. Nijkamp, G. van Vuuren en H. Jager 

hebben hierin afgelopen jaar zitting genomen. 

 

Naast het behandelen van beroepszaken, aangespannen door een lid van onze vereniging, 

inzake een beslissing van het bestuur, hebben wij als bestuur gevraagd om als commissie mee 

te denken rondom besluitvorming in o.a. strafzaken (zoals aard van de straf, hoogte en lengte) 

en ethische aangelegenheden. 

Deze beroepscommissie behandeld een schriftelijk ingediend bezwaar door een lid van onze 

vereniging tegen de door het bestuur aan hem opgelegde straf/sanctie. 

Zij beoordelen dan of het bestuur de juiste procedure heeft gevolgd, maar doet géén uitspraak 

over de aard van de straf/sanctie. 

Gemiddeld vindt dit overleg 2x per jaar plaats. Het overleg in 2020 heeft nog niet 

plaatsgevonden. 

e. overige overlegstructuren 
Leden van het bestuur en managers hebben niet of nauwelijks overlegd gepleegd met 

instanties zoals: gemeente Winterswijk, KNVB, Winterswijkse voetbalfederatie, de 

Graafschap, Graafschap College, Zozijn e.d. 

 

1. Jaarverslag voorzitter 
 

Het bestuur ziet onderstaande ambities als speerpunten van beleid voor de komende jaren (besluit: 

voorjaarsvergadering 2018) 

 

Speerpunten van beleid:  

1. Hoogwaardige accommodatie 

 

2. Iedereen voelt zich welkom 

 

3. Iedere voetballer speelt met plezier 

 

4. Iedere voetballer presteert optimaal op zijn of haar niveau 

 

5. Jeugd heeft de toekomst 

 

6. 1e elftal speelt 1e klasse met eigen jeugd 

 

7. Sociaal en betrokken 
 

2. Jaarverslag Algemene Zaken 
a. Communicatie en media intern 

De communicatie via de website en sociale/digitale media wordt steeds belangrijker binnen 

onze club en deze commissie bestaat uit 8 leden: Raymond Beskers, Jelmer te Selle, Mos 



Meijler, Ruut Beijers, Jelle Krooshof, Jaël Seesink, Dion Olbach, Maik Beusink en Peter de 

Smidt. 

 

Website 

Naast relevante organisatorische informatie en een agenda, bevat onze website alle actuele 

ontwikkelingen en nieuwsitems.  

Iedereen kan relevante items voor onze club aanleveren via webredactie@fcwinterswijk.nl. 

 

Sociale/digitale Media 

De commissie heeft 3 nieuwe leden mogen verwelkomen: Mos Meijler, Maik Beusink en Jaël 

Seesink. De verschillende accounts hebben al meer dan 1300 volgers. 

 

- Facebookaccounts 

• fcwwijk (voor algemene berichten) 

• fcwwijk live (voor alle uitslagen en tussenstanden) 

• fcwwijk fotoalbum 

• fcwwijk rommelmarkt 

- Twitteraccounts 

• @fcwwijk 

• @fcwwijk live 

 

Het hebben van voldoende reporters is van groot belang. Hierdoor kunnen wij elkaar helpen 

berichten populairder te maken en de informatievoorziening te vergroten o.a. over de prestaties 

van al onze teams binnen FC Winterswijk. Hiervoor zal blijvend aandacht worden gevraagd.  

Instagram 

Instagram is een onmisbaar communicatiemiddel geworden, zeker bij de jongere generatie en 

daarom zijn wij in oktober 2020 onder leiding van Maik Beusink gestart met het inrichten van 

een Instagram account. Wij verwachten op korte termijn veel volgers te mogen begroeten. 

 

FCW-app 

Eind 2018 is onze eigen verenigingsapp geïntroduceerd. In één oogopslag 

wedstrijdprogramma’s, uitslagen, teaminformatie, maandaanbiedingen in ons clubhuis 

en veel meer!  

Daarnaast is er het lucratieve Sponsor2D. Deze functie brengt leden en ondernemers bij 

elkaar naar een platform waar tal van alledaagse interessante aankopen gedaan kunnen 

worden en waarvan FC Winterswijk ook profiteert! 

In 2020 zijn en worden nog een aantal verbeteringen doorgevoerd, zodat de app nog beter 

bruikbaar is. 

De uiteindelijke en opnieuw verbeterde versie zal in het najaar van 2021 worden gepresenteerd. 

 

Webshop 

In het najaar van 2020 wordt de laatste hand gelegd aan de inrichting van onze webshop die via 

onze FCW-app eenvoudig is te bezoeken. Naast de bekende FCW-kleding zal onze webshop 

ook leuke andere artikelen aanbieden die zeer geschikt zijn als cadeau, maar ook leuk om voor 

jezelf te bestellen. 

 

Clubblad en presentatiegids 

In maart 2020 is definitief de allerlaatste editie van ons clubblad verschenen. Het clubblad in 

de huidige vorm bestaat sinds 2012 en omdat de informatievoorziening via sociale/digitale 
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media steeds vaker benut wordt en deze media relatief eenvoudig kan worden ingezet werd de 

berichtgeving in ons clubblad te veel een herhaling van de boodschap met veelal verouderde 

berichtgeving. FC Winterswijk kiest ook om deze reden ervoor zichzelf vanaf 2021 jaarlijks in 

september te presenteren middels een presentatiegids, waarin wij onze unieke waarde “De 

voetbalclub voor iedereen” invulling kunnen geven. (Door corona is de eerste uitgave met een 

jaar uitgesteld. We hopen september 2022 een mooie versie uit te geven!!) 

 

Door de maatregelen rondom het coronavirus en de daarmee gepaard gaande onzekerheden 

heeft het bestuur in overleg met de nieuwe redactie helaas moeten besluiten de uitgave van de 

1e editie met één seizoen uit te stellen.  

 

In de nieuwe gids willen wij op een onderscheidende manier gaan communiceren waar wij voor 

staan en wat wij doen. Stijl, klasse en kwaliteit, deze drie begrippen vormen de meetlat 

waarlangs de gids zal worden gelegd. Een mooi vormgegeven gids als bewaarexemplaar die 

het hele jaar door kan worden gelezen bij jou thuis, kapper, bedrijven, huisarts, tandarts et 

cetera. 

 

De redactie van de nieuwe presentatiegids staat onder leiding van eindredacteur Domien 

Esselink.  

De overige redacteuren zijn: Bart Kraan, Erwin Wiggers, Kevin ten Dolle, Peter de Smidt, 

Robert Berenschot en Evert Braakhekke (vormgeving). 

 

De verspreiding/bezorging gebeurt door een grote groep vrijwilligers onder leiding van 

Wim Kuenen.  

 

 

3. Jaarverslag penningmeester 
Het seizoen 2020-2021 wordt met een positief saldo afgesloten en dit heeft FC Winterswijk 

voor het achtste jaar op rij weten te realiseren.  

 

Door de coronamaatregelen is dit seizoen na het spelen van een paar wedstrijden al stilgelegd. 

De kantine is na een paar weken eveneens gesloten. Vergeleken met het seizoen 2018-2019 is 

er daardoor slechts een omzet van ca 10% gerealiseerd.  

 

De omzet vanuit de contributie en de bijdrage vanuit de sponsoren is in de lijn van de 

begroting. 

 

De acties zoals de rommelmarkt en de veiling hebben wij dit seizoen niet fysiek kunnen 

organiseren. De vrijwilligers van de rommelmarkt zijn er toch met veel inzet in geslaagd om 

een hoge omzet en resultaat te realiseren. De veiling is dit seizoen online georganiseerd en 

ook dit heeft een goed resultaat opgeleverd.  

 

Door het wegvallen van nagenoeg de gehele kantineomzet kwamen wij in aanmerking voor 

diverse regelingen van de overheid. Mede hierdoor heeft FC Winterswijk het seizoen positief 

kunnen afsluiten. 

 

De salariskosten zijn in de lijn van de gestelde begroting uitgekomen. Door het stilleggen van 

de competities zijn veel variabele kosten, zoals bijvoorbeeld wedstrijdkosten en reiskosten, 



lager uitgekomen. Tevens heeft de KNVB een aantal maanden de reguliere doorbelasting niet 

geïncasseerd.  

 

Het is terugkijkend een heel bijzonder jaar geweest, er zijn nauwelijks wedstrijden gespeeld 

en het gezellig samen zijn in de kantine was niet mogelijk. Dat het ledenaantal toch ongeveer 

gelijk is gebleven en de sponsoren ons ook trouw zijn gebleven is een duidelijk signaal van de 

kracht van ons als FC Winterswijk dit geeft erg veel vertrouwen voor de toekomst.  

 

4. Jaarverslag secretaris 
- Secretariaat: 

Het secretariaat bestond gedurende deze periode uit Yvonne Weegerink en Jolanda Ebbers. 

Zij beheren samen de mailadressen info@fcwinterswijk.nl en secretaris@fcwinterswijk.nl. 

Via beide mailadressen kunnen vragen gesteld worden. Deze worden dan doorgestuurd naar 

de desbetreffende persoon die het verder afhandelt. 

- Ledenadministratie: 

Voor de ledenadministratie wordt de secretaris ondersteund door Henk Bruggers. Hij regelt 

alle zaken die via sportlink afgehandeld moeten worden. 

De samenstelling van het ledenbestand van FC Winterswijk was aan het einde van het seizoen 

als volgt: (Sportlink: peildatum 1-7-2021) 

Aantal vrouwelijke leden: 174 

Aantal mannelijke leden: 1433 

Totaal aantal leden :   1607                        (vorig seizoen was dit 1410) 

 

Tijdens de online najaarsvergadering zijn er geen jubilarissen gehuldigd omdat dit door de 

coronamaatregelen niet mogelijk was. In het voorjaar van 2021 zijn de voorzitter en de 

secretaris langs een groot aantal jubilarissen gegaan om ze de speldjes en bloemen te 

overhandigen.  

Als gevolg van overlijden moest dit seizoen jammer genoeg afscheid genomen worden van 

een 5 tal leden. 

Naast de AVG die in werking is bij FC Winterswijk, hebben we ook te maken met het VOG. 

Dit geldt voor alle leden die in hun functie te maken hebben met de jeugd binnen FC 

Winterswijk. Dit wordt geregeld via Wendy te Brinke – Handels. 

5. Verslag afdelingen 

a. Jaarverslag verenigingszaken: 

Het seizoen 2020-2021 werd gekenmerkt door de corona maatregelen . 

De veldplanning had het trainingsschema voor het seizoen klaar en we begonnen het seizoen 

met de competitie ,tot dat we in september de eerste coronamaatregelen al weer van kracht 

werden . 
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De competitie werden al na een paar wedstrijden afgebroken. Er mocht alleen nog worden 

getraind en er mocht ook geen gebruik worden gemaakt van de kleedkamers en de trainers 

mochten alleen het complex binnen om de materialen op te halen. 

De hele winter is er alleen  door de jeugd getraind en op de zaterdagen werden onderlinge 

wedstrijden gespeeld tussen de teams, dat mocht wel doorgaan. 

Een compliment aan alle trainers om de jeugd gemotiveerd te houden omdat er in de eerst 

periode alleen maar getraind mocht worden en geen wedstrijden gespeeld mocht worden.  

Voor de senioren werd het nog lastiger de afgelopen winter omdat zijn moesten trainen op 1,5 

meter en  er dus veel teams afhaakt om te trainen. 

Kleding : 

Door de corona hebben we dit jaar besloten nog een jaar langer door te gaan met het tenue , er 

is een jaar bijna niet in gespeeld en de kwalitatief is het tenue nog goed.  

Wel is er een nieuw trainingsshirt uitgekozen , deze kunnen leden kopen  bij Leugemors  

Nieuwe jeugdleden krijgen het nieuwe shirt aangeboden van FC Winterswijk  

Vrijwilligers  

Ook de corona heeft flinke gevolgen gehad op de grote groep vrijwilligers die FC 

Winterswijk rijk is. 

De wekelijks activiteiten voor de scheidsrechters, EHBO, toezichthouders, kantine personeel 

en de vele vrijwilligers die door de week en in de weekenden actief zijn vallen het afgelopen 

seizoen helemaal weg. 

Dit heeft aan het eind van het seizoen toen de corona maatregelen langzaam weer los werden 

gelaten een aantal vrijwilligers doen besluiten om te stoppen, ontzettend jammer! 

Met name de EHBO was het de afgelopen jaren al lastig om er nieuwe mensen bij te krijgen, 

het zou jammer zijn dat we hier mee zouden moeten stoppen  

Er zal dan ook in het nieuwe seizoen weer flink gezocht moeten worden naar nieuwe 

vrijwilligers om alle functies ingevuld te krijgen.  

Normaal gesproken worden de vrijwilligers jaarlijks bedankt met een gezellige avond om hun 

te bedanken voor de inzet, ook  dit mocht niet worden georganiseerd , maar de vrijwilligers 

werden door het bestuur toch bedankt voor hun inzet betrokkenheid voor de club  met een 

heerlijke attentie. 

Nieuwe seizoen  

Na een jaar zonder voetbal en bruisende activiteiten op ons complex ,hopen we het komende 

seizoen dat we weer als van ouds vele wedstijden kunnen spelen en dat we weer vele  

enthousiaste vrijwilligers bereid vinden om de diverse taken op te pakken. 

Want FC Winterswijk kan niet draaien zonder vrijwilligers !!!   

b. Jaarverslag accommodatie 

- Schoonmaak 



- Onderhoud 

- Veldenonderhoud 

- Materiaal op velden 

- Horeca 

- Contact gemeente 

Ook dit seizoen hebben we veel tijd en aandacht besteed aan de verdere optimalisering van 

ons complex. Het vele werk dat door diverse vrijwilligers is verricht kan niet in geld worden 

uitgedrukt en is dus ook onbetaalbaar. Een compliment aan alle vrijwilligers die het afgelopen 

jaar veel tijd en energie in FC Winterswijk hebben gestopt. Een aantal projecten waar 

afgelopen seizoen mee bezig hebben gehouden:                                                      

Vanaf 1 januari 2015 is een gedeelte van het onderhoud van onze accommodatie 

overgeheveld van de Rova/gemeente naar onze club. Het gaat hierbij om het gras maaien rond 

de velden en de achterkant van de staantribune. Het verwijderen van onkruid, snoeien, vegen 

etc. De contacten met de gemeente zijn goed en worden ook steeds intensiever mede doordat 

ook vanuit die kant het multifunctionele van onze accommodatie naar voren komt. Wij 

hebben ook regelmatig contact met hoofd groenvoorziening over diverse zaken met 

betrekking tot onderhoud en gebruik van de velden. In overleg is er veel mogelijk. 

De legionella vereist nog steeds onze aandacht en tot nu toe zijn de genomen maatregelen 

afdoende zoals vaker doorspoelen en wekelijks een temperatuurcontrole doen. De jaarlijkse 

controle levert een ruime voldoende op. 

Rommelmarkt: door de corona heeft dit evenement niet kunnen plaatsvinden. 

Zonnepanelen: Afgelopen seizoen zijn de zonnepanelen geplaatst en functioneren naar 

behoren. Het eerste jaar heeft hel al meer opgebracht dan dat we hebben verbruikt. 

Elektrokar: sinds januari 2020 hebben we beschikking gekregen over een elektrokar voor 

vervoer van en naar de velden. Ook gebruiken we deze elektrokar voor EHBO diensten.  In 

december 2020 hebben we deze tegen een redelijke prijs kunnen overnemen en is deze nu in 

het bezit van de vereniging. 

In het kader van FC Winterswijk Goes Social, hebben we afgelopen seizoen in verband met 

de Covid geen gebruik kunnen maken Zozijn.  

Ook heeft afgelopen seizoen het Graafschap College in het kader van hybride leren af en toe 

gebruik gemaakt van onze accommodatie op donderdag. Komend seizoen zal dit weer 

gebeuren op één dag per week. Tevens zullen de buurtsportcoaches op woensdag kantoor 

houden in onze accommodatie. 

Het groot onderhoud van de velden heeft dit jaar al kunnen plaatsvinden in maart en april 

doordat de competitie nog steeds geen doorgang kon vinden. Vanaf juni hebben we weer 

gedeeltelijk gebruik kunnen maken van de grasvelden.. 

Mei-juni/juli: deze maanden gaat heel veel tijd zitten in het afsluiten van het seizoen en de 

voorbereiding van het nieuwe seizoen. Denk hierbij aan schoonmaak, uitzoeken, vervangen 

en bestellen van materiaal. Ook besteden we elk jaar een aantal dagen aan het reinigen van 

onze reclameborden zodat deze er ook werk fris gewassen uitzien.. Verschillende mensen zijn 

gedurende de zomerstop toch bijna elke dag op de accommodatie om allerlei klussen en 



klusjes uit te voeren. Ik denk dat heel veel leden niet beseffen wat er allemaal moet gebeuren 

om het nieuwe seizoen weer optimaal te kunnen starten. 

Zomerstop: tijden de zomerstop hebben we twee avonden per week de velden open gesteld 

voor leden om te kunnen voetballen/trainen. Helaas konden sommigen het niet laten om ook 

op andere tijdstippen illegaal de velden te gebruiken. Een aantal keren hebben we de politie 

moeten inschakelen. 

Penta: vanaf februari tot juni heeft de gymvereniging Penta gebruik van onze accommodatie 

kunnen maken zodat ook zij hun sport konden beoefenen. 

Dank aan allen die op welke manier hebben bijgedragen aan welslagen van het afgelopen 

seizoen. 

 

 

 

 

 

 

 


